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Zápisnica zo zasadania OZ zo dňa 14.08.2024 

 

Prítomní poslanci: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: 0 

Ostatní: podľa prez. listiny (príloha) 

 

Rokovanie: 

 

Predsedajúci – starosta obce privítal o 18.25 hod. poslancov. Skonštatoval, že prítomných poslancov 

je nadpolovičná väčšina, obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

Starosta určil za zapisovateľku Ing. Marcelu Síčovú, overovatelia zápisnice: Rastislav Gabaj, Ing. 

Marek Vríčan. 

 

Starosta obce predniesol program rokovania. 

 

Program: 

 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

2. Schválenie programu. 

3. Stanovisko kontrolóra k monitorovacej správe. 

4. Monitorovacia správa. 

5. Žiadosť o odkúpenie pozemku. 

6. Informácia o spôsobe vývozu komunálneho odpadu. 

7. Cezhraničná spolupráca. 

8. Použitie rezervného fondu. 

9. Rozpočtové opatrenia. 

10. Rôzne. 

11. Diskusia.  

12. Záver. 

 

 

 

K programu nemal nikto pripomienky a tak poslanci program jednohlasne schválili 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje program rokovania OZ. 

       

 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

Jozef Panák   

Ing.Marek Vríčan 

Ing. Pavol Záň   

      

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

3. Stanovisko kontrolóra k monitorovacej správe. 

 

 

 

K monitorovacej správe o hospodárení k 30.06.2024 predniesla svoje stanovisko hlavná kontrolórka. 

Poslanci nemali k správe pripomienky. 



2 z 6 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ berie na vedomie stanovisko HKO Fačkov k monitorovacej správe k 30.06.2024.  

 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

Jozef Panák   

Ing.Marek Vríčan 

Ing. Pavol Záň   

      

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

 

4. Monitorovacia správa. 

 

O monitorovacej správe a hospodárení k 30.06.2024 poslancov bližšie informovala účtovníčka M. 

Síčová. K monitorovacej správe poslanci nemali námietky. Starosta dal následne hlasovať. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

OZ schvaľuje Monitorovaciu správu k 30.06.2024. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

Jozef Panák   

Ing.Marek Vríčan 

Ing. Pavol Záň   

      

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

5.  Žiadosť o odkúpenie pozemku. 

 

 

Starosta informoval poslancov o Žiadosti Márie Trnkovej zo dňa 17.07.2024 o odkúpenie obecného 

pozemku E KN č. 6013/17 k.ú. Fačkov, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 97 m2, LV 1, ktorý 

tvorí súčasť dvora pri rodinnom dome súp. č. 4, ktorého je vlastníčkou a časťou zasahuje aj pod 

rodinný dom č. 4 s garážou. Obec Fačkov nadobudla pozemok po schválení ROEP Fačkov. Predajom 

pozemku vznikne ucelený majetkovoprávne usporiadaný celok vo vlastníctve žiadateľky. Vzhľadom 

k nevyužiteľnosti parcely na iné účely a s prihliadnutím na jej výmeru je predpoklad, že obci by sa 

nepodarilo iným spôsobom účelne naložiť s týmto prebytočným majetkom. Poslanci boli so 

žiadosťou vopred oboznámení.  

Starosta s poslancami žiadosť prerokovali. Poslanci sa k návrhu vyjadrili, k odpredaju nemali 

výhrady. Následne rokovali o cene za odpredaj pozemku. 

 

V zmysle zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí a v zmysle Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom sa znalecký posudok sa nevyžaduje, pokiaľ hodnota majetku nepresahuje 3 000,- €. Cenu 

pozemku je možné preukázať podľa preukázateľného porovnania s obdobným majetkom obce. Obec 

Fačkov má na pozemky v obci vypracované dva znalecké posudky, ktoré sú relevantné pre ocenenie 

uvedenej parcely. 

Podľa posledného znaleckého posudku je cena za 1 m2 pozemku 13,21 €, poslanci sa zhodli na 

odpredaji za túto cenu. Náklady za prevod nehnuteľnosti znáša kupujúca. 

                         

 

Návrh uznesenia: 
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Obecné zastupiteľstvo vo Fačkove v súlade s §9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov a v súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom 

obce Fačkov schvaľuje zámer predaja majetku vo vlastníctve obce Fačkov – parcely E KN č. 

6013/17, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 97 m2, k ú. Fačkov, ako prípad hodný osobitného 

zreteľa z dôvodu, že pozemok je funkčne prislúchajúci k susediacemu pozemku vo vlastníctve 

žiadateľky Márie Trnkovej za cenu 13,21 €/m2. 

Vzhľadom k nevyužiteľnosti parcely na iné účely a s prihliadnutím na ich výmeru je predpoklad, že 

obci by sa nepodarilo iným spôsobom účelne naložiť s týmto prebytočným majetkom. 

Uznesenie bolo prijaté 3/5-novou väčšinou všetkých poslancov Obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

Jozef Panák   

Ing. Marek Vríčan 

Ing. Pavol Záň   

      

  

 

 Uznesenie BOLO schválené 3/5-novou väčšinou všetkých poslancov. 

 

6.  Informácia o spôsobe vývozu komunálneho odpadu. 

 

Starosta informoval poslancov, že Združenie RD je vlastníkom dvoch zberových áut, na ktoré sa 

postupne inštaluje vážiaci systém, ktorý sa môže využiť dvoma spôsobmi, a to:  

1. každá smetná nádoba, ktorá bude pridelená rodinnému domu bude očipovaná, a zberové 

auto pri vyklápaní zaregistruje množstvo odpadu v nádobe v kg.  Následne pôjde táto 

informácia do softvéru, ktorý bude v centrále Združenia RD, odkiaľ budú údaje 

preposielané cez webovú aplikáciu na jednotlivé obce. Cena 1 ks čipu na plastové nádoby 

je cca 1,70 € a na plechovú nádobu cca 3,36 €, ktoré by si každá obec musela zakúpiť 

sama. Poplatok za softvér by sa rozpočítal medzi všetkých členov združenia. Pre občanov 

by to znamenalo, že obec má informáciu o počte vyvezených nádob a o množstve 

vyvezeného odpadu jednotlivých domácností. Tieto informácie by boli základom pre 

výpočet poplatku za vývoz. Starosta informoval poslancov, že v obciach, kde podobný 

zberový systém funguje, majú vyššiu úroveň vytriedenosti a nižšie množstvo ide na 

skládku odpadu. 

2. Nádoby nebudú čipované, obec bude mať len informáciu o celkovom množstve odpadu 

vyvezeného za obec. 

 

Vážiaci systém Združenie RD plánuje zaviesť od 01.01.2025, resp. podľa situácie.  

Starosta skonštatoval, že v prípade zavedenia čipovania bude potrebné aj zmeniť spôsob vývozu 

VOK v obci. Poslanci o tomto bode dlho diskutovali. Skonštatovali, že sú za zakúpenie čipov 

a monitorovanie v priebehu nasledujúceho roka. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

 

OZ schvaľuje vyvážanie komunálneho odpadu spôsobom čipovania smetných nádob. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 7 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Ladislav Hollý 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

Jozef Panák   

Ing.Marek Vríčan 

Ing. Pavol Záň   

      

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 
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Po tomto bode o 19:45 hod. Ladislav Hollý odišiel zo zasadania. 

 

7. Cezhraničná spolupráca. 

 
Starosta informoval poslancov o možnosti zapojenia sa do výzvy programov Interreg SK-CZ a Interreg PL-

SK. Z oboch programov Interreg by sa dali financovať projekty zamerané na kultúru, cestovný ruch, 

zachovanie a obnovu kultúrnych priestorov (napr. námestia, pamätné izby, knižnice,...) a podobne.  

 

V rámci týchto programov starosta navrhol vypracovanie návrhu PD na vytvorenie Kultúrno-spoločenského 

centra v areáli základnej školy. Poslanci s návrhom súhlasili. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

 

OZ odporúča starostovi dať vypracovať návrh projektovej dokumentácie na Kultúrno – 

spoločenské centrum v areáli základnej školy. 

  

Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

Jozef Panák   

Ing.Marek Vríčan 

Ing. Pavol Záň        

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

8. Použitie rezervného fondu. 

 

Starosta informoval o stave finančných prostriedkov rezervného fondu. Poslancom bol doručený 

návrh na rozdelenie týchto fin. prostriedkov. V návrhu sú zahrnuté projekty miestnych komunikácií,  

cesta za školou, ulica Krivá, ulica Hlboká alebo ulica pri s. č. 65, chodník na cintorín.  

Poslanci o použití RF diskutovali. Boli návrhy na vybudovanie cesty za školou a Krivej ulice. Ako 

prvá sa bude realizovať Krivá ulica, potom ulica za školou. Poslanci odporučili starostovi urobiť 

výberové konanie na Krivú ulicu. 

 

Návrh uznesenia OZ: 

 

OZ schvaľuje použitia rezervného fondu na: realizáciu miestnych komunikácií: - 

- obnova krytu miestnej komunikácie Krivá ulica v sume 39 300,- € 

- vybudovanie miestnej komunikácie za základnou školou v k. ú. Fačkov v sume  97 451,41,- € 

  

Hlasovanie: 

ZA: 5 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 1 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

Jozef Panák   

Ing.Marek Vríčan 

 

 Ing. Pavol Záň 

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

9. Rozpočtové opatrenia. 

 

Pracovníčka obce, M. Síčová, informovala poslancov o rozpočtových opatreniach č. 8/2024 a 9/2024, 

ktoré boli schválené starostom. Poslanci k tejto úprave rozpočtu nemali pripomienky. Následne 

rokovali o rozpočtovom opatrení č. 10/2024, ktoré vzhľadom na predchádzajúci bod – použitie 

rezervného fondu je potrebné schváliť. Po krátkej diskusii sa dohodli na úprave rozpočtu 

rozpočtovým opatrením č. 10/2024 takto:  
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V príjmovej časti: 

zapojenie RF v sume 106 889,10 € 

  

Vo výdavkovej časti:  

- nákup kosačky mínus 151,- € 

- obnova miestnej komunikácie Krivá ulica + 9 588,69 € (9 437,69 + 151 € presunutie zostatku RF 

z nákupu kosačky v sume 151,- €.  (29 711,31 € už v rozpočte zahrnuté je) 

- vybudovanie miestnej komunikácie za školou + 97 451,41 € 

 

Návrh uznesenia OZ: 

 

1.) OZ berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 8/2024 a 9/2024. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

Jozef Panák   

Ing.Marek Vríčan 

Ing. Pavol Záň   

      

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

2.) OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 10/2024.    

 

Hlasovanie: 

ZA: 6 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 

Rastislav Gabaj 

Rastislav Hollý 

PhDr.Zdenka Klincová 

Jozef Panák   

Ing.Marek Vríčan 

Ing. Pavol Záň       

  

 

 Uznesenie BOLO schválené. 

 

10. Rôzne. 

 

O tomto bode sa nerokovalo. 

  

11. Diskusia. 

 

- PhDr. Zdenka Klincová – možnosť obstarania umelého ľadu na multifunkčné ihrisko. Poslanci 

a starosta sa pokúsia získať sponzorov na jeho obstaranie.   

 

                        

12. Záver. 

 

Starosta poďakoval prítomným za účasť – OZ ukončené o 20:50 hod.  

 

Overovatelia zápisnice:   

 

Rastislav Gabaj 

Ing. Marek Vríčan 

                                                                               

Miroslav Čerňanec 

                                                                                                            starosta obce, v.r. 

 



6 z 6 

Zapisovateľka: Ing. Marcela Síčová   


